

MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, JUNE 9, 1987

(8)

[Text]

The Special Committee of the Senate on National Defence met this day, at 4:20 p.m., the Chairman, the Honourable Senator Lafond, presiding.

Members of the Committee present: The Honourable Senators Balfour, Doyle, Godfrey, Hicks, Lafond, Langlois, Marshall, Molgat, Molson and Roblin. (10)

In attendance: From the Parliamentary Centre for Foreign Affairs and Foreign Trade:

Mr. Roger Hill, Deputy Director and Mr. A. Gregory Wirick.

Also in attendance: The official reporters of the Senate.

Witness:

LGen. (Retired) Charles H. Belzile, Former Commander of Mobile Command.

The Committee, in compliance with the Order of Reference dated April 7, 1987, continued consideration of its inquiry on Canada's land forces.

LGen. Belzile made a statement and answered questions.

At 5:33 p.m. the Committee adjourned to Tuesday June 23, 1987.

ATTEST:

Le greffier du Comité

Patrick J. Savoie

Clerk of the Committee

PROCÈS-VERBAL

LE MARDI 9 JUIN 1987

(8)

[Traduction]

Le Comité spécial du Sénat sur la défense nationale se réunit aujourd'hui à 16 h 20 sous la présidence de l'honorable sénateur Lafond (président).

Membres du Comité présents: Les honorables sénateurs Balfour, Doyle, Godfrey, Hicks, Lafond, Langlois, Marshall, Molgat, Molson et Roblin. (10)

Également présents: Du Centre parlementaire pour les affaires étrangères et le commerce extérieur:

M. Roger Hill, sous-directeur et M. A. Gregory Wirick.

Aussi présents: Les sténographes officiels du Sénat.

Témoïn:

Le lieutenant-général (retraité) Charles H. Belzile, ancien Commandant de la Force mobile.

Conformément à son ordre de renvoi du 7 avril 1987, le Comité poursuit son enquête sur les forces terrestres du Canada.

Le lieutenant-général Belzile fait une déclaration et répond aux questions.

À 17 h 33, le Comité suspend ses travaux jusqu'au mardi 23 juin 1987.

ATTESTÉ: